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Záznam ze zasedání Školské rady 

ZŠ a MŠ, Hrádek nad Nisou – Loučná, p. o., 

Hartavská 220, 463 34 Hrádek nad Nisou – Loučná 

 2. zasedání Školské rady se konalo dne 16. 4. 2019 od 14.30 hodin 

v budově školy ZŠ a MŠ, Hrádek nad Nisou – Loučná, p. o. 

 přítomni: 

Mgr. Božena Látová – ředitelka školy 

Mgr. Monika Hrabarová – zástupce pedagogických pracovníků školy, 

předseda Školské rady 

pan Martin Halbich – zástupce zákonných zástupců 

pan Václav Krejčík – zástupce zřizovatele 

 program zasedání: 

výsledek kontroly České školní inspekce 

projekt stavebních úprav budovy školy 

požadavky zaměstnanců školy 

návrh rodičů žáků I. stupně ZŠ speciální 

stejnokroje pro žáky školy (p. Tarnai) 

aktuální situace ve škole 

 seznámení s Inspekční zprávou a Protokolem o kontrole, které 

zpracovala Česká školní inspekce na základě kontroly, provedené ve 

dnech 11. - 13. 3. 2019 

 prohlédnutí studie projektu stavebních úprav budovy školy, kde by 

mělo dojít ke kompletní rekonstrukci, v současnosti se čeká na 

vyhlášení výzvy MŠMT 

 vypracovaný projekt na vybudování výtahu byl již podán na MŠMT, do 

konce měsíce května 2019 by již měl být znám výsledek rozhodnutí 

 přednesení požadavků zaměstnanců školy (levnější obědy ve školní 

jídelně nebo možnost stravenek, parkování u školy), konkrétně budou 

požadavky řešeny se všemi zaměstnanci na schůzi FKSP 
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 rodiče žáků I. stupně ZŠ speciální projevili zájem o posunutí začátku 

výuky od 8.55 hodin z důvodu ranních obtíží se vstáváním a motivací 

žáků k pravidelné a včasné docházce do školy, tento návrh nebyl 

podpořen z  organizačních důvodů 

 pan Tarnai osobně přednesl návrh na pořízení stejnokroje pro všechny 

žáky školy, cena jednoho stejnokroje by činila 300 Kč, jeden z hlavních 

důvodů uvedl setření sociálních rozdílů 

 pan Tarnai přislíbil tento návrh zpracovat písemně, kde uvede 

konkrétní informace o cenách a dodacích podmínkách 

 po obdržení písemného návrhu budou osloveni rodiče všech žáků, zda 

by měli zájem o pořízení stejnokroje a poté bude svoláno další zasedání 

Školské rady, kde by došlo ke konečnému rozhodnutí 

 v pátek 5. 4. 2019 proběhl zápis do 1. třídy a do přípravné třídy, 

výsledek zápisu není konečný, probíhají jednání mezi hrádeckými 

školami 

 ve dnech 25. -26. 4. 2019 proběhne tradiční jarní burza, výtěžek z burzy 

bude použit na školní výlety 

 

Záznam zpracoval: Mgr. Monika Hrabarová – předseda Školské rady 


